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Jautājumi:

• Vai Jūsu pašvaldībā izmanto NPAIS?

• Ja jā, tad kādi ir ieguvumi, kādi būtu 
nepieciešami papildinājumi?

• Ja nē – kāpēc?

Ātrā pašvaldību aptauja
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Ātrā pašvaldību aptauja

Saņemtas 15 atbildes, no tām ar NPAIS 
darbību apmierinātas - 0
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NPAIS izmatošana būtiski ietekmē b-tiesas
darbību, jo tas prasa papildus laiku un
darbinieku resursu, daudzējādā ziņā kavē lietu
nekavējošu risinājumu un pārējo darbību
veikšanu.

NPAIS Ikdienas darbu neatvieglo, bet papildus
noslogo.

14.02.2017 LPS padomnieks G.Krasovskis - Par NPAIS 2017.gada janvārī 4



• Izmantošanas iespēja ir ierobežota, jo
informācijas aprite starp institūcijām ir
nepietiekama;

• Joprojām apgrūtināta sasaiste no pašvaldības
sociālā dienesta /SOPA/datu bāzes;

• Nav ziņu pieejamības no citiem reģistriem,
piemēram, IzM, IeVP, ārstniecības iestādes;
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Pārspīlēti mazi termiņi paroles derīgumam

Praktiski bāriņtiesā nepieciešams darbinieks, kas
ikdienā nodarbotos tikai lai strādātu ar
sistēmu, bet diemžēl pašvaldības to nevar
atļauties.

14.02.2017 LPS padomnieks G.Krasovskis - Par NPAIS 2017.gada janvārī 6



Vairākums darbinieku atzīst, ka būtu
nepieciešamas un lietderīgas atkārtotas
apmācības darbā ar NPAIS, jo tagad jau ir
uzkrājusies pieredze, bet tāpēc arī daudz
vairāk jautājumu, nekā bija sākumā.
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Pozitīvi?

Ja visas institūcijas ievadītu informāciju par
nepilngadīgajiem, tad varbūt varētu to
daļēji aizstāt ar lielo dokumentu apriti pa
pastu, kur tiek pieprasīta tā pati
informācija, kuru var ievadīt NPAIS
sistēmā.
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Kopsavilkums

• Sistēma ir neērta bāriņtiesu un sociālo 
darbinieku darbam;

• Neatrisinātas tehniskās problēmas;

• Nav savienojumu ar citām IS;

• Netiek ņemti vērā pašvaldību 
priekšlikumi un iebildumi.
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